
 
 
 
 
KRAJEVNA SKUPNOST OTOČEC 
Šentpeter 1 
8222 Otočec 
E-pošta: ks.otocec@novomesto.si 
 
 
ZAPISNIK  REDNE SEJE SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI OTOČEC, 
Ki je bil v torek, 4. julija 2023, ob 20. uri v prostorih Krajevne skupnosti Otočec. 
Prisotni: Andrej Novak, Janez Novak, Brigita Macedoni, Vesna Barborič, Jerneja Ucman in Peter 
Pušavec 
Odsotna: Anja Berus, Matjaž Pavlin – sporočila upravičeno odsotnost 
 
 
Dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Aktivnosti v teku KS Otočec. 
3. Predvidene aktivnosti KS Otočec v drugi polovici leta. 
4. Aktivnosti na nivoju MONM – Matjaž Pavlin. 
5. Razno. 
 

AD točki 1:Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda. 
 

Sklepčnost se je ugotovila in potrdila z dvigom rok. 
 
AD točki 2:  Aktivnosti v teku KS Otočec. 
 
Predsednik Andrej Novak predstavi vse aktivnosti ki so v teku v KS Otočec. Te so; 
 

- Fekalna in meteorna kanalizacija Ždinja vas drugi del v teku izgradnje, konec predviden jan. 
24. 

- Izgradnja 3 avtobusnih nadstrešnic (Črešnjice, OŠ Otočec, Lutrško selo). Potrjena sredstva 
za nadstrešnice. Gradbena dela predvidoma v avgustu oz. septembru. 

- KS Otočec prejema donacij za defibrilator, zato bo potrebna  osvežitev ponudb ter izvedba 
naročila. Predvidoma v drugi polovici julija oz. prvi avgusta. Nekaj donatorjev je že nakazalo 
denar.  

- KS je prijavljena v sofinanciranje izvedbe CR na odseku Župnišče-most čez Krko (70/30%). 
Izgradnja v drugi polovici leta. Skupna vrednost investicije, ki jo plača KS je ocenjena na cca 
6.000 €. 

- Izdelava študije hidravlične izboljšave na odseku starega dela Šempetra se na MONM rešuje 
prioritetno. Slednje rešuje tako odsek kanalizacije in vodovoda naselja nad Krko (od GD 
proti Lešnici) in izgradnjo rondoja ter cestnega odseka proti cerkvi. Na občini stvari tečejo 
in so v postopkih. 

- Vzdrževanje cestnih odsekov (CGP). Manjši odseki se rešujejo. Predlog, da se nujna dela 
odsekov cest, ki niso urejeni ali poškodovani poslika in pošlje na elektronski naslov KS 
Otočec, nato pa se problematika posreduje na občino NM.  



- Potrebna je ureditev prednostne ceste rondo- Šempeter proti župnišču. Na občino se 
ponovno pošlje opomba, da se cesta uredi. Nujno pridobit študijo o prometu.  
-  
 

Ad 3. Predvidene aktivnosti KS Otočec v drugi polovici leta. 
- Izgradnja treh preplastitev v okviru vzdrževanja – predvidoma v sep. – nov. 

 
- Kanalizacija Lutrško selo (aglomeracija):  
- Aktivnosti za pridobitev projekta vodovod Trška Gora. Civilna iniciativa želi pridobiti 

študijo/dokument 2030 kaj pomeni TG za turizem, bivalno območje. Po izdelavi dokumenta 
se le tega predstavi MONM. 

- Pridobitev lastništva pokopališča, katero še ni v lasti MONM in priprava dokumentacije za 
izgradnjo opornega zidu BEVC. Del okoli cerkve je še vedno v cerkveni lasti.  

- Prijavljeni v sofinanciranje izvedbe CR na odseku Župnišče-most čez Krko (70/30%), ki bo 
zgrajena predvidoma v drugi polovici leta. 

- Aktivnosti za »legalizacijo« objektov na ŠRC Pluska in pridobitev EGD za priklop na vodovod 
in elektriko. Podano je vprašanje na MO glede najlažje izvedbe, kot je predlagala Sabina 
Rozenberger. Ker je od projekta že več kot 5 let je potreben ponovni izbor projektanta, za 
nadaljevanje aktivnosti vezanih na pridobitev gradbenega dovoljenja. 
 

 
 

Ad 4.: Aktivnosti na nivoju MONM (podatke poslal g. Pavlin po mailu): 
- to pomlad sta bili zaključeni obe brvi čez Krko (Irča vas in Loka-Kandija) 
- v Podbrezniku s Stanovanjskim skladom RS gradimo 200 novih stanovanj (5 blokov: dva 

MONM, tri stanovanjski sklad) 
- zaključuje se gradnja osmih stanovanj na Glavnem trgu 2 – zunaj že razpis 
- pridobljeno uporabno dovoljenje za bazenski kompleks v Češči vasi – čez poletje poskusno 

obdobje, v septembru odprtje za vse 
- vse je pripravljeno za pokritje velodroma – nova, izboljšana membrana 
- v poletnih mesecih začetek rednih preplastitev občinskih cest – v letošnjem letu dva odseka 

v KS Otočec in eden na meji s KS Mali Slatnik (druge KS nimajo toliko odsekov…) 
- zaključila se je prenova odseka Topliške ceste med Šmihelskim mostom in križiščem na 

Brodu 
- dela potekajo na državni cesti v Birčni vasi (cesta in pločnik), pri tamkajšnji OŠ gradimo 

novo parkirišče 
- zaključena prenova državne ceste, večnamenske poti in obračališča za avtobuse na odseku 

Petelinjek – Mali Slatnik 
- nadaljujemo celovito prenove občinske ceste Pangrč Grm – Gabrje 
- zaključuje se gradnja kanalizacije v Lakovnicah (Birčna vas), v letošnjem letu je v načrtu 

projektiranje kanalizacije za Lutrško selo in meteornega kanala na Otočcu (Šentpeter), letos 
načrtujem še podpis pogodbe za gradnjo kanalizacije Vrh pri Ljubnu 

- v naslednjih tednih načrtujemo podpis pogodbe za prenove tribune Stadiona Portoval 



- danes podpisujemo pogodbo za prenovo ceste in pločnika med Kamencami in Potočno 
vasjo 

- zaključujemo prenovo gospodarske cone Cikava 
 
Ad 5.: Razno. 
- Teater King Kong: Dogovorjeno s predsednico TD Otočec ga. Livijo, da »projekt« spelje 

turistično društvo v sodelovanju s KS, na igrišču ob gasilskem domu ali v primeru dežja v 
kulturnem domu. 

- Sestanek s komunalo, kjer smo izpostavljali perečo problematiko. Zapisnika še ni, so pa več 
ali manj vse KS izpostavile, da so odjemna mesta neurejena in da je kontejnerjev premalo.  

- zbor krajanov- ponovno predlagati nov termin za september. Ob potrditvi ntermina s strani 
župana se organizira zbor, ki bo predvidoma v jedilnici OŠ Otočec, potrebno dogovoriti z 
vodstvom šole. 

- - Kolesarska pot na relaciji Žihovo selo/Dolenja vas je za prebivalce dotičnih vasi nevarna, 
saj so kolesarji neprevidni, zelo hitri in nekulturni. Vesna Barborič pove, da se na občino 
pošlje  dopis, da bi na omenjeni relaciji postavili opozorilno tablo za počasnejši promet. 

- -  Eko otok Žihovo selo še ni urejen. KS ponovno preveri v kakšni fazi je ureditev otoka.  
- - Za postavitev drogov javne razsvetljave, kjer bo drog stal na zasebni površini za CR, na 

odseku Župnišče-most čez Krko je potrebno dobiti soglasja lastnikov. 
- - glede problematike cestne infrastrukture (vdori jaškov, muld, sečnja dreves,…) je 

potrebno za sanacijo oz. predlog sanacije pripraviti slikovno gradivo, katerega se nato 
posreduje MONM, ki naredi ogled in predlaga sanacijo. 

 
 
 
 
 
Zapisnik zapisala: 
 
Jerneja Ucman      PREDSEDNIK SVETA KS OTOČEC  

Andrej Novak 

 

  

Otočec, 15.7.23 


